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S p e c i f i c a t i o n s规格 F e a t u r es 特点

The RØDE Stereo Bar is a robust solution formounting two
microphones in a stereoarray.

With clearlymarked spacing of up to 20cm, aswell as angle and
measurement indicators forORTF andXY positioning.

The 5/8” mounting threads are supplied with accompanying
spacing clips to allow for easy positioning for stacked arrays, and
the robust ABS construction makes the Stereo Bar stable and
durable, allowing it to easily support theweight of two large
diaphragmmicrophones such as the RØDEK2.

C om p a t i b l e M i c r o p h o n e s
可兼容麦克风

- M5
- NT5
- NT55

Weight 净重

（克）：

45g

Dimensions 尺寸

（毫米）：

170mmH x 240mmW x 70mmD



F e a t u r es 特点

The RØDE Stereo Bar is a robust solution for mounting two microphones in a stereo array.With clearly

marked spacing of up to 20cm, as well as angle and measurement indicators for ORTF and XY positioning.The

5/8” mounting threads are supplied with accompanying spacing clips to allow for easy positioning for stacked

arrays, and the robust ABS construction makes the Stereo Bar stable and durable, allowing it to easily support

the weight of two large diaphragm microphones such as the RØDE K2.

Stereo Bar是安装两个话筒为立体声阵列的坚固解决方案。明确标注了高达 20cm的间距，以及ORTF和

XY定位的角度和测量指示器，使其能够迅速，轻松地实现复杂的录音阵列。

5/8'' (英寸)螺纹配套间距夹子，方便层叠阵列定位，坚固的ABS结构使Stereo Bar稳定又耐用，并可轻

松支撑两个大振膜话筒的重量，比如 RØDE K2。
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